
 

 

ESBORRANY ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CELEBRAT AMB 

CARÀCTER D’URGÈNCIA EL DIA 7 D’ABRIL DE 2016 EN EL SALÓ DE SESSIONS 

DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Assistents: 

Sr. M. C. F. – Regidor d’Educació. 

Sr. C. B. M. – Rpte. Directors Col·legis Conc. i Priv. localitat. 

Sra. M. R. B. – Rpte. Directors Col·legis Públics Localitat. 

Sra. A. A. O. – Rpte. AMPA C.E.I.P. Camp de Túria. 

Sra. E. G. G. - Rpte. AMPA C.E.I.P. Cervantes. 

Sra. A. O. F. – Rpte. AMPA C.E.I.P. Mas d’Escoto. 

Sr. E. V. Z. - Rpte. AMPA I.E.S. Pla de Nadal. 

Sra. B. M. D. – Rpte. AMPA I.E.S. El Quint. 

Sr. D. A. S. A. – Rpte. UGT. 

Sr. J. A. G. – Rpte. CCOO. 

Sra. L. M. G. – Rpte. CCOO. 

J. G. H. – Secretari. 

Sent les díhuit hores i huit minuts, es reunixen les persones relacionades a l’inici de la present 

acta en el lloc i la data abans indicats per a tractar el següent orde del dia: 

Primer: Al·legacions a la proposta de modificació d’unitats escolars, que 

corresponen als Centres públics d’Educació Infantil, Primària i específics 

d’Educació Especial de titularitat de la Generalitat Valenciana per al curs 

2016/2017 a Riba-roja de Túria. 

M. C. indica que vist l’escrit de Conselleria, que s’ha rebut en l’ajuntament, sobre la proposta de 

modificació d’unitats escolars per al pròxim curs 2016/2017, hi ha un centre que li ha traslladat 

una al·legació a la la proposta plantejada. 

M. R. indica que en l’escrit rebut es proposa en el CEIP Camp de Túria l’habilitació d’una unitat 

en 6é de Primària i ells sol·liciten dos desdoblaments perquè hi ha un tap en els cursos de 

Primer Cicle. En el curs d’Infantil 5 anys castellà hi ha 27 alumnes amb 1 dictamen, i en valencià 

hi ha 30 alumnes amb 1 dictamen. Hi ha propostes de repetir en 1r i 2n de Primària però no 

poden repetir els alumnes en cap dels dos cursos perquè no hi ha places: els alumnes que estan 

en 1r de Primària enguany no podran repetir perquè hi ha menys 2 de ràtio en 5 anys PPEV (hi 

ha 1 dictamen) i els alumnes de 2n de Primària no podran repetir perquè hi ha 0 vacants en 1r 

de Primària PPEC (hi ha 2 dictàmens). L’AMPA junt amb el col·legi es van reunir amb R. R., M. 
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C. i T. P., i es va oferir la solució que es podrien habilitar les aules necessàries en el descampat 

que hi ha davant del col·legi, a l’espera que es resolga també la transformació de la casa del 

conserge en una aula. 

M. C. confirma que si Conselleria concedix el desdoblament, es podria habilitar les aules allí. 

M. R. afig que Inspecció Educativa també està assabentada i els va indicar que el Consell 

Escolar es reunira i ho sol·licitara para d’esta manera resoldre el tap. Considera que és millor 

desfer el tap en els cursos primaris. 

A. A. assenyala que repetir en 6é de Primària és no aprofitar la repetició i això és amargar a 

l’alumne. 

S’acorda per unanimitat dels membres presents del Consell Escolar Municipal que es trasllade 

l’al·legació del C.E.I.P. Camp de Túria. 

Segon: Sol·licitar que la zona entre el CEIP Camp de Túria i la zona descampada 

s’assumisca com a part del col·legi. 

M. C. indica que en este punt es vol tractar que l’ajuntament posa les condicions possibles per a 

realitzar allò que s’ha sol·licitat a Conselleria en el punt anterior. Es pretén, de la mateixa 

manera que en el seu moment es va fer en el Cervantes, tancar el carrer en què es troben 

ambdós espais. El descampat de la part de baix del col·legi seria zona pública, encara que de 

moment seria per al col·legi. 

L. M. indica que no està d’acord amb què s’instal·len barracons encara que només siga per a uns 

cursos. 

Tercer: Precs i preguntes. 

J. A. indica que en el Consell Escolar del seu centre s’ha parlat que fins ara i previ al procés 

ordinari es realitzaba una reunió informativa a tots els pares que participarien en el procés i 

després es feien jornades de portes obertes en els centres. Però enguany hi ha algun centre que 

ja ha fet la jornada i fa la sensació que pareix que hi ha una competició, es podria fer açò 

coordinant-se tots. A més, en la reunió d’informació al procés ordinari quan venien de 

Conselleria es convertia en una reunió molt llarga. El format hauria de canviar, podria ser una 

reunió informativa administrativa i després des de cada centre es podria informar de les 

particularitats de cada u. 
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M. C. contesta que es valorarà el model de reunió informativa per a la nova matrícula. 

L. M. pregunta sobre l’activitat d’obrir els col·legis com a espais que es va comentar. 

M. C. contesta que estan en les ofertes per a contractar el personal. És un contracte menor i 

volen començar com més prompte millor. 

E. V. indica que el dia 16 d’abril són les olimpíades matemàtiques de Pla de Nadal i realitza una 

invitació general a assistir a elles.  

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió sent les díhuit hores i trenta-quatre 

minuts. 

 

 

 

 


